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Protokół nr 23/2012  
posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach, 

odbytego w dniu 23 sierpnia 2012 roku w godz. od 1530 do 1630  
w sali nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

  
Obecni członkowie Komisji:  

1. Zdzisław Przełomiec – przewodniczący, 
2. Zdzisław Koncewicz – wiceprzewodniczący, 
3. Zbigniew De – Mezer, 
4. Włodzimierz Marczewski, 
5. Agnieszka Rzatkowska 
6. Andrzej Turowski,  
7. Tadeusz Zamaro.  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  
1. Marek Buczyński   – Zastępca Prezydenta Miasta,  
2. Łukasz Kurzyna  – Zastępca Prezydenta Miasta,  
3. Wiesław Stelmach   – Skarbnik Miasta,  
4. Sławomir Sieczkowski  – Naczelnik Wydz. „FN”, 
5. Dariusz Przybysz  – Naczelnik Wydz. „OSGK”, 
6. Radosław Wysocki  – Naczelnik Wydz. „GR”.  

 

Lista obecności – stanowi załącznik nr 1.  

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec. Powitał zebranych i zapytał o uwagi 
do zaproponowanego wraz z materiałami porządku obrad. Radni nie wnieśli uwag i przyjęli 
następujący porządek:  

 
1. Przyjęcie protokołu nr 22/2012 posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 czerwca 2012 r. 

2. Zaopiniowanie  projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Regulaminu wynagradzania nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych, 
prowadzonych przez Miasto Suwałki.  

3. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg, których zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach. 

4. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych  
w Suwałkach, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Miasto Suwałki, 
warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie z tych 
przystanków.  

5. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przekazanie prawa 
własności do nieruchomości z zasobu Gminy Miejskiej Suwałk w celu zwolnienia się z 
zobowiązania zapłaty odszkodowania.  

6. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie zmian w programie pomocy de minimis  
w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących 
nowe miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta Suwałk.  

7. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2012 r.  

8. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Suwałki na lata 2012 – 2025.  

9. Wolne wnioski. 
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Ad pkt. 1 – Przyjecie protokołu nr 22/2012 posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej 
Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 czerwca 2012 r.  
 

Zdzisław Przełomiec poinformował, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji 
Strategii i Rozwoju Gospodarczego został sporządzony i zapytał radnych o ewentualne uwagi  
i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty 
przez Komisję. Poinformował równieŜ, iŜ protokół jest do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.    
 

Ad pkt. 2 – projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych, prowadzonych  
przez Miasto Suwałki – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Marek Buczyński Zastępca Prezydenta Miasta zreferował projekt uchwały.   
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Regulaminu wynagradzania nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych, 
prowadzonych przez Miasto Suwałki. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt. 3 – projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg, których zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach – stanowi załącznik nr 5  
do protokołu. 
 

Łukasz Kurzyna Zastępca  Prezydenta Miasta zreferował projekt uchwały.  
 

W dyskusji udział wzięli radni: Zdzisław Przełomiec, Łukasz Kurzyna Zastępca  Prezydenta 
Miasta, z której wynikło, iŜ w związku z przebudową Placu Marii Konopnickiej umowy 
najmu na lokale połoŜone wokół placu, będące w zasobach Zarządu Budynków 
Mieszkalnych, są przedłuŜane jedynie do momentu zakończenia inwestycji. Stwarza  
to moŜliwość posterowania rodzajem działalności, które będą tam zlokalizowane. W planie 
jest wynajem lokali pod działalność gastronomiczną, cukiernie, kwiaciarnie itp. Celem jest 
stworzenie w tym rejonie miasta oŜywionego centrum, z wieloma ogródkami letnimi  
i imprezami plenerowymi.  Ponadto, we wrześniu rozpoczną się prace nad projektem uchwały 
w sprawie zmiany opłaty targowej. Planuje się wprowadzić preferencje dla twórców 
ludowych i osób handlujących rękodziełem na jarmarkach i kiermaszach organizowanych 
przez Miasto. W zamierzeniu jest wprowadzenie zwolnienia przedmiotowego z opłaty 
targowej, poniewaŜ zwolnienie podmiotowe nie jest dopuszczalne w świetle obowiązujących 
przepisów prawnych.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie wysokości stawek 
opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni  
w Suwałkach. Opinia Komisji – stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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Ad pkt. 4 – projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych  
w Suwałkach, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Miasto Suwałki, warunków  
i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie z tych przystanków – 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta zreferował projekt uchwały.  
 
W dyskusji udział wzięli radni: Zbigniew De - Mezer, Zdzisław Przełomiec, Łukasz Kurzyna 
Zastępca Prezydenta Miasta oraz Dariusz Przybysz Naczelnik Wydz.”OSGK” z której 
wynikło, iŜ dane przedstawione w załączniku nr 1 do projektu uchwały, tj. numeryczny 
wykaz przystanków komunikacyjnych jest jednolity z numerem w obowiązującym  
w rozkładzie jazdy komunikacji. Takimi samymi danymi dysponuje równieŜ Zarząd Dróg  
i Zieleni w Suwałkach. Zasady korzystania z przystanków określone w uchwale  
nie dyskryminują Ŝadnego podmiotu gospodarczego. Pozwalają na zorganizowanie 
korzystania z przystanków przez kilka podmiotów w sposób niestwarzający zagroŜenia  
dla pasaŜerów i ruchu drogowego.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymał się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Miasto 
Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie  
z tych przystanków. Opinia Komisji – stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Ad pkt. 5 – projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przekazanie prawa własności  
do nieruchomości z zasobu Gminy Miejskiej Suwałk w celu zwolnienia się z zobowiązania 
zapłaty odszkodowania – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta zreferował projekt uchwały.  
 

Radny Zbigniew De - Mezer zwrócił uwagę na braki w podstawach prawnych  
w następujących projektach uchwał: w sprawie wyraŜenia zgody na przekazanie prawa 
własności do nieruchomości z zasobu Gminy Miejskiej Suwałk w celu zwolnienia się  
z zobowiązania zapłaty odszkodowania, w sprawie zmian w programie pomocy de minimis  
w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących nowe 
miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta Suwałk. Zwrócił 
uwagę na szyk przestawny w podstawie prawnej następujących uchwał:  w sprawie zmian  
w budŜecie miasta na 2012 r., w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 
Suwałki na lata 2012 – 2025. Zwrócił się z prośbą o opinię w tej sprawie Zespołu Obsługi 
Prawnej Urzędu Miejskiego w Suwałkach.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymał się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody  
na przekazanie prawa własności do nieruchomości z zasobu Gminy Miejskiej Suwałk w celu 
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zwolnienia się z zobowiązania zapłaty odszkodowania. Opinia Komisji – stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu.  
 

Ad pkt. 6 – projekt uchwały w sprawie zmian w programie pomocy de minimis  
w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących nowe 
miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta Suwałk – stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Wiesław Stelmach Skarbnik Miasta zreferował projekt uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w programie 
pomocy de minimis w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 
tworzących nowe miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta 
Suwałk. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

 
Ad pkt. 7 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2012 r. – stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu.  
 

Wiesław Stelmach Skarbnik Miasta zreferował projekt uchwały. Poinformował, iŜ na sesji 
Prezydent zgłosi autopoprawki do przedłoŜonego materiału.  
 

Radny Zdzisław Przełomiec zapytał, czy dwa aktualnie największe zadania inwestycyjne  
w mieście, tj. budowa sali koncertowo – teatralnej oraz budowa przedłuŜenia ulicy 
Wigierskiej, przebiegają zgonie z planem i czy są zabezpieczane źródła ich finansowania.  
 

Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, iŜ z co najmniej miesięcznym 
opóźnieniem zostanie oddana do uŜytku sala koncertowo – teatralna. Za zwłokę wykonawca 
zostanie obciąŜony stosowną karą, którą przewiduje umowa. Ze względu na powyŜsze 
finansowanie nie przebiega zgodnie z harmonogramem. Jednak jeśli nie będzie dalszych 
opóźnień ze strony wykonawcy, sala powinna być odebrana na przełomie października  
i listopada br. W przypadku dróg i inwestycji nastąpiło równieŜ przesunięcie  
w harmonogramie finansowania z powodu kłopotów generalnego wykonawcy  
ze znalezieniem podwykonawców.  W związku z tym prawdopodobnie równieŜ o miesiąc 
opóźni się budowa przedłuŜenia ulicy Wigierskiej. Poinformował równieŜ, iŜ ze względu  
na prowadzone inwestycje we wrześniu nastąpią utrudnienia w ruchu drogowym ze względu 
na realizację fragmentu ulicy Wigierskiej, od skrzyŜowania z ulicą Kościuszki  
do skrzyŜowania z ulicą Noniewicza.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta 
na 2012 r. Opinia  Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad pkt. 8 – projekt  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 
Suwałki na lata 2012 – 2025 – stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

 

Wiesław Stelmach Skarbnik Miasta zreferował projekt uchwały. Poinformował, iŜ na sesji 
Prezydent zgłosi autopoprawki do przedłoŜonego materiału.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2012 – 2025. Opinia Komisji stanowi załącznik 
nr 16 do protokołu. 
 

Ad pkt. 11 – Wolne wnioski.  
 

Tadeusz Zamaro zwrócił się z prośbą o uproszczenie procedur administracyjnych 
związanych ze zgłoszeniem robót na granicy pasa drogowego, np. w związku z naprawą 
ogrodzenia.  
 

Łukasz Kurzyna przyjął wniosek radnego do realizacji.  
 

Zdzisław Przełomiec zapytał, czy wykonawca płatnego parkingu, targowiska miejskiego 
przy ulicy Sejneńskiej, zapłaci zleceniodawcy naleŜne odszkodowane, z tytułu opóźnienia  
w realizacji inwestycji - między innymi z powodu montaŜu wadliwego sprzętu.  
 

Łukasz Kurzyna poinformował, iŜ prezes Targowisk Miejskich Sp. z o. o. będzie dochodził 
od wykonawcy nie tylko kar za okres zwłoki, ale równieŜ utraconych przychodów spółki  
z tego tytułu.   
 

Zdzisław Przełomiec zaproponował, aby jedno z kolejnych posiedzeń komisji odbyło się  
w siedzibie jednostki miejskiej. Wybór instytucji będzie związany z tematyką obrad.  

Radni wyrazili zgodę.  

Nie było innych głosów w dyskusji i na tym protokół zakończono.  

 

    
 Przewodniczący Komisji  
 Finansowo – BudŜetowej  

Rady Miejskiej w Suwałkach  
 

     Zdzisław Przełomiec  
 
Protokołowała:       
 
Ewa Kasjanowicz  
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  
 


